
Zápis z jednání školské rady při základní škole, jejíž činnost vykonává  

Základní škola Bohutín, okres Příbram 
 
Datum, místo jednání: 24. 3. 2025, ZŠ Bohutín, okres Příbram 

Přítomni: p. Turek, p. Tureček, p. Jelínek, pí Zittová, pí Hrstková, pí uč. Hošková, pí uč. 

Pechačová 

Nepřítomni:  pí Zemková, pí uč. Kocourková 

Hosté: Mgr. Lada Králová, ředitelka školy  

 

Program jednání: 

1) Zahájení a přivítání přítomných.  

2) Seznámení s programem zasedání, jeho schválení.  

3) Projednání návrhu rozpočtu na rok 2025. 

4) Činnost školy. 

a. Úspěch v přijímacích zkouškách 2024. 

b. Olympiády, sportovní soutěže, výtvarné, literární a recitační, pěvecké soutěže. 

c. Práce školy v projektu PŠÚ. 

d. Úspěšné zakončení projektu OP JAK. 

e. Zápis do 1. třídy. 

f. Velikonoční jarmark. 

g. Přerušení dodávky elektřiny, ředitelské volno. 

5) Diskuze, různé.  

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání vedla předsedkyně školské rady Mgr. Lenka Hošková. 

1. Zahájení a přivítání přítomných. 

Paní předsedkyně Hošková přivítala všechny přítomné, zároveň byli řádně omluveni 

nepřítomní členové.  

2. Seznámení s programem zasedání. Paní předsedkyně Hošková seznámila všechny 

přítomné s programem zasedání. 

3. Paní ředitelka seznámila všechny přítomné s návrhem rozpočtu školy. V letošním roce 

bude nutné především počítat s obnovou vybavení školy počítači a wifi připojení. Škola 

vypracuje na žádost starosty přehled rozpočtu za školu a školní jídelnu za r. 2024 a 

přepošle členům školské rady. Školská rada návrh rozpočtu školy na rok 2025 projednala.  

4. Paní ředitelka seznámila všechny přítomné s činností školy.   

a. Velmi nás těší, že naše základní škola dosáhla mimořádného úspěchu v přijímacích 

zkouškách na střední školy. Podle nejnovějších údajů aktuálního žebříčku 

Příbramského deníku, který hodnotil loňské výsledky žáků přijímaček 

v českém jazyce a matematice, se naše Základní škola Bohutín, okres Příbram, 

umístila na skvělém 3. místě mezi nejlepšími základními školami na Příbramsku. 

Tento úspěch je pro nás nejen velkou poctou, ale také potvrzením kvality vzdělávání, 

které naše škola poskytuje. Podle zveřejněných statistik se naši deváťáci umístili 

v jednotlivých předmětech na 3. místě 

v českém jazyce a na 3. místě v matematice a zároveň byli třetí i v celkovém 

hodnocení kombinovaných výsledků z českého jazyka a matematiky. Starosta obce 

ředitelce školy k výborným výsledkům pogratuloval. 

b. Podporujeme naše žáky v získávání zkušeností a prezentování jejich znalostí a 

dovedností. Naši žáci se každoročně účastní olympiády v Dě, Čj, Aj, geografické 

olympiády, Pythagoriády, soutěže Matematický klokan apod. Ze sportovních soutěží: 

např. vybíjené, házené, atletiky, fotbalu. Účastní se i pěvecké a recitační soutěže a 

dále nejrůznějších soutěží výtvarných, literárních či ICT soutěží. Reprezentují tak 

naši základní školu i obec Bohutín. 

c. Již 5. rokem naše škola, její ředitelka a učitelky pracují v projektu Nadace The 

Kellner Foundation Pomáháme školám k úspěchu. Tento prestižní a výběrový projekt 

se zaměřuje na zvyšování kvality vzdělávání a podporu inspirativního a smysluplného 

vzdělávání. Jeho mottem, které jsme vzali za své, je, že každý žák se učí naplno a 

s radostí a své učení si řídí. Škola, která je vybrána do projektu PŠÚ, musí mít lídra, 

který ji chce výrazně posunout, musí být vnitřně hodně motivovaná a její učitelé 



musejí chtít na sobě hodně pracovat. Jsme hrdí, že naše škola byla takto před 6 lety 

vybraná a nyní již 5. rokem úspěšně rozvíjíme kolegiální spolupráci učitelů a lídrů 

škol nejen na úrovni naší školy, ale i v rámci středočeského regionu a dokonce celé 

republiky. 

d. Ředitelka školy úspěšně zakončila další dvouletý projekt OP JAK spolufinancovaný 

Evropskou unií. Cílem projektu bylo přispět k zajištění rovného přístupu 

ke kvalitnímu a inkluzivnímu vzdělávání pro všechny děti, žáky a účastníky 

zájmového vzdělávání prostřednictvím podpůrných personálních pozic v podobě 

školního psychologa. V současné době hledáme školního psychologa od nového 

školního roku. 

e. Paní ředitelka seznámila všechny přítomné s nadcházejícím zápisem do 1. třídy dne 3. 

4. 2025 a se dny otevřených dveří ve dnech 31. 3. a 1. 4. 2025. Členové školské rady 

byli seznámeni s průběhem zápisu a s možností losování v případě, že počet žádostí o 

přijetí bude převyšovat kapacitní možnosti školy. 

f. Ředitelka školy a předsedkyně školské rady pozvaly přítomné i všechny rodiče a 

přátele školy na tradiční Velikonoční jarmark dne 8. 4. 2025 od 9:45 hodin. 

g. ČEZ ohlásil přerušení dodávky elektřiny na St 2. 4. od 7:30 do 15:00 hodin. 

Vzhledem k této skutečnosti, v důsledku níž nebude možné ve škole zajistit osvětlení, 

ohřev teplé vody apod. bude v tento den přerušen provoz školy, školní družiny a 

školního klubu. Ředitelské volno vyhlašuje ředitelka školy dále na  

Pá 2. a 9. 5. 2025. 

h. Diskuze:   

- Stav školní kotelny – řešení majetkových vztahů, oprava kotle, výhledově     

nákup nového kotle.  

- Návrh možnosti řešení přerušení dodávky elektřiny přes přistavení 

elektrocentrály – bylo by hodně drahé. 

- Možnost instalace zásobníku na dámské hygienické potřeby na dívčí toalety.  

- Zdravější stravování ve školních jídelnách – v naší školní jídelně již nyní 

velkou část splňujeme. 

- Připomínka – Bakaláři – úprava sekce Akce pro lepší přehlednost, aby bylo 

vidět jen akce pro určitou třídu. 

- Dotaz na financování nepedagogických pracovníků – dosud na vládní úrovni 

nedořešeno, zákon, rozpočet na rok 2025 – placení neped. pracovníků  školou. 

- Oprava střechy – dotace fotovoltaika – dle informací starosty obce zatím bez 

rozhodnutí, žádost o vyjádření na ČEZ, oprava střechy na škole dle vyjádření 

starosty obce nebude v letošním roce, jak bylo původně plánováno, ale 

pravděpodobně až v roce 2026 (z rozpočtu obce nebo dotace na fotovoltaiku).  

Paní ředitelka vyjádřila obavy o současný stav střechy. 

- Starosta obce podal informace k plánované přístavbě školy, pokračování 

výstavby parkoviště (dotace) – návrhy budou dodány pro informaci i do školy. 

-  Faktury za realizaci 2. etapy školní zahrady – vyjasnění a urovnání přes právní 

jednání.  

 

Usnesení:  

Školská rada 

• Projednala a schválila program zasedání. 

• Projednala návrh rozpočtu na rok 2025. 

• Byla seznámena s činností školy.  

• Bere na vědomí plány na přístavbu, posunutí opravy střechy školy, případně fotovoltaiku a 

dokončení 2. etapy výstavby parkoviště. 

 

Přílohy: 

Návrh rozpočtu na rok 2025. 

 

Zapsala:  Mgr. Petra Pechačová 

Ověřila:  Kateřina Zittová, Dis. 

Předsedkyně ŠR: Mgr. Lenka Hošková, předsedkyně školské rady v.r. 


